

SEN-017-13-14 Acquisition Card.

Question 1: Who is your current provider?

Answer 1: National Bank

Question 1: Qui est votre fournisseur actuel

Réponse 1: Banque National

Question 2: What is the amount of foreign currency transactions charged annually?

Answer 2: We currently do not have this information

Question 2: Quel est le montant des transactions en devises étrangères chargé annuellement

Réponse 2 : Nous n'avons pas cette information

Question 3: What is the average transaction size?

Answer 3: We currently do not have this information

Question 3: Quel est le montant moyenne des transactions?

Réponse 3: Nous n'avons pas cette information

Question 4: Relative to section R10, are you referring to the transition of the current program which expires September 30th?

Answer 4: No, we are referring to the contract that is going to be awarded as a result of this solicitation.

Question 4: Relative à l'article R10, faites-vous allusion à la transition du programme actuel qui expire 30th Septembre?

Réponse 4 : Non, nous nous référons au contrat qui va être attribué à la suite de cette sollicitation.

Question 5: Do you currently upload into an ERP? Please confirm which ERP is currently being used.

Answer 5: No, all reconciliations are done through MS-Excel.

Question 5: Vous vous chargez actuellement dans un ERP? Veuillez confirmer le system qui est actuellement utilisé.

Réponse 5 : Non, tous les rapprochements sont faits par MS-Excel.

Question 6: Where would you like us to include the Executive Summary?

Answer 6: Binders are not required to submit an executive summary.

Question 6: Où aimeriez-vous qu'ont inclus le sommaire exécutif?

Réponse 6: Les fournisseurs ne sont pas obligés à soumettre un sommaire exécutif